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Subject: terugkoppeling uit afstemoverleg

Received: Tue 12/1/2020 9:39:23 AM

Min: als alles goed gaat kan er begin jan in verpleeghuizen gevaccineerd worden

Telecomwetje: boodschap gedaan en nog gewezen op beperkte vergadertijd TK (nog 6 weken tot verkiezingsreces).

Aankondiging positief Wob-nieuws: deze week komt nota

Mensen met beperking die om mee te doen wel faceshield willen dragen maar geen mondkapje kunnen dragen: boa’s stellen zich

soepel op. Min bezorgd over communicatie op rijksoverheid.nl en Vilans

ver: IEEE EE ins.

Verzonden: dinsdag 1 december 2020 08:53

@ minvws.nl>

@minvws.ni>;EXEC)EXE@ minvws.ni-; INENENECNN

Onderwerp: RE: Gesprek Minister 2 dec Telecomaanbieders

Urgentie: Hoog

dat lijkt mij zeker goed. E

Verzonden: maandag 30 november 2020 20:40

@ minvws.nl>

Onderwerp: RE: Gesprek Minister 2 dec Telecomaanbieders

OK!

Zal ik ook torenhoge verwachtingen over wet negatieve test bij invriezen dan temperen?

Verzonden met BlackBerry Work

(www.blackberry.com)
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van:IEEE)BEEN@ minvws i>
Datum: maandag 30 nov. 2020 6:52 PM

Onderwerp: RE: Gesprek Minister 2 dec Telecomaanbieders

IER
Is het een idee datfRPEIMorgen even aansluit bij het afstemmingsoverleg en deze punten inbrengt? @EREM |ukt dat voor jou?

Groeten,

Ministerie van Volksgezondheid, Welzijn en Sport |

Directie BPZ

Parnassusplein 5 | 2511 XV | Den Haag | Postbus 20350 | 2500 EJ | Den Haag |

minvws.nl

Verzonden: maandag 30 november 2020 17:37

@ minvws.nl>

Onderwerp: Gesprek Minister 2 dec Telecomaanbieders

Urgentie: Hoog

sero EN
Als het goed is heb je de voorbereidende nota voor het overleg tussen de minister, Stas EZK en telecomaanbieders al voorbij
zien komen. Het gaat over het wetsvoorstel Telecomdata voor het RIVM.

+ Graag geef ik via deze weg nog enkele inhoudelijke punten mee voor de minister.

+ Daarnaast zou ik willen vragen om vanuit WJZ uit te nodigen: - EE
Inhoudelijk het volgende.

Aanvullende acties
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» Gelet op dit pallet aan belangen, is het extra belangrijk dat de minister en de nut en noodzaak extra

benadrukken en inspelen op de bijdrage aan de bestrijding van de crisis. Dat zou partijen kunnen binden. EZK heeft dit

ook aan haar Stas meegegeven.

» Daarnaast is het wellicht goed om te overwegen de Telcos apart te spreken. Omdat ze ten opzichte van elkaar minder vrij
zullen kunnen spreken gelet op de concurrentiepositie. Het apart spreken, kan ook een vervolgstap zijn op het gesprek
van woensdag.

» Daarbij zou ik ook willen aangeven dat het praktisch zou zijn als we er (wellicht direct na het gesprek van woensdag) nog

even een moment kan zijn tussen de bewindspersonen om te bezien hoe verder gegaan wordt met het wetsvoorstel. Als

men de verschillende posities heeft geproefd, is de vraag hoe verder, met name ook richting TK.

Hoor graag van je of je deze informatie zou kunnen doorgeleiden aan de minister en zie de Webex graag tegemoet.

Bij vragen weet je me te vinden!

Alvast veel dank!

Groeten

Ministerie van Volksgezondheid, Welzijn en Sport
Directie Wetgeving en Juridische Zaken

is;
2511 VX Den Haag


